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PROTOKOI, NR 66/06
Z POSIEDZENIA KOMISJI REWIZYJNEJ

z  d n i a  1 5marca 2006 roku

Komisja Rewizyjna rozpoczqla obrady o god2.14.00 w skladzie wg listy
obecnoéci stanowi4cej zalqcznik do niniejszego protokolu, wg. nastgpuj4cegó
porz4dku:

l. Kontrola Targowicy Miejskiej w Jpdrzejowie.
2. Sprawy róine.
Przewodnrczqey Kornisji powitai zebranych czlonków komisji

oraz przybylych na posiedzenie goÉci: BurmistrzaM. Wolskiego i Kierownika
Gospodarstwa Pomocniczego przy IJrzqdzie Mieiskim w Jgdrzejowie
P. Wydrycha.

Przewodniczqcy Kornis.ii zrvrócil siQ do Protokolantki o odczytanie
protokolów ztrzech ostatnich posiedzeri l<omisii w rniesi4cu lutym.

Komisja Rewizyjna nie wniosl¿r uwag clo odczytanych protokolów.

Ad. t
Komisja Rewizyjna postawila wniosek.
WNIOSEK 1
z uwagi na to, i 'L Komisja Rewizyjna nie moie skontrolowaó

Targowicy Rolnej, bo odbywa siQ ona w porze nocnej, rezygnujemy
z kontroli na rzecz informacji.

Zct -- 5
Przeciw - 0

Wsf rzymalo siq - 0
Kierownik Gospodarstwa Pornocnic zego P. Wydrych przedstawil

radnym informacjq z dzialalnoSci 'l'argowicy 
Rolnej (informacja z Targowicy

Rolnej stanowi Zalqcznik nr I do polt'-r,z,r:ego pt.otokolu).
Czy otrzymuiemy protokoLr- z przeprowadzonvch kontroli na Targowicy?

Chodzi mi o ostatníq kontrolq Policji, ktcira zostalct nagloíniona przez media.
Jakie uchybienia zostaly stwierdzone ¡todczas tej kontroli? - Zapviala radna E.
Wiíniewska

Byia to kontrola osób handluj4cych, a nie samej targowicy . Ka1d,a osoba
handlujqca mo2e zostaó skontrolowana przez Policjq. lezá\¡ kontrolowana jest
Targowica Miejska przez Sanepid bqd2 Weterynariq to zostawiane s4protokoly
z przeprowadzonej kontroli - odporvi edziaL p. Wydrych.

Na posiedzenie kornisji zostal poproszony Naczelnik Wydzialu Rolnictwa
i Gospodarki Gruntami - W. Abrar¡owicz w celu wyjaénienia radnym sprawy
wlasnosci nieruchomoóci, na które.i odbyrva siq targ rolny.



Czy jest zawarta pisemna Ltmorr(t z
nieruchomoíci, na której oclblnva siq targ
Komisji.

fir*q ,,WAMEX" - wtaícicielem
rolny? - Zapytal przewodniczqcy

osoba frzyczna, która obecnie jest wtaÉcicielem targowicy nie jestdluznikiem Gminy JEdrzejów. r'a osoba nabyra p.u*o- wlasnosci tejnieruchomoéci od syndyká Gminne.j Spóldzielni samopomoc chlopska.sprzeda2 w postgpowaniu upadloicin,i'y'l. ma skutki sprzeda 2y egzekucyjnej,w zwiqzku z tym wszystkie zobowi'4zania ciqzEce na nieruchomosci wygasaj*.Podmiotem zo.bowiqzanym .iest tyrko Gminna spóldzielnia samopomocchlopska, czyli rrasa upaclloéciorvri i tyiko od nie"l mamy prawo odzyskaópieni4dze. Nieruchomoéó nie -jest nb.í4rona 2adntym p**;"- rzeczowmprzyslugujEcylx Gminie Jqdrze.iórv I'ocl.ipliémy rozmo wy zsyndykiem Gminnejspóldzielni Samopomoc chlopska ,n' .pru*i. irzejpcia nieruchomosci w zamianza zobowiqzania ciqzqce na masie upadloéciowej. Niestety nie doszliÉmydo porozumienia, poniewaZ syndyk n¡. wyrazil na to zgody i sprzedaltq nieruchomoÉó osobie fizvczne.i. chcieiiÉmy odkupió od tej osobynieruchomoéó, ale toszczenia f-inansowe przek raczaly nasze mozliwoÉci. osobata wyst4pila do nas równie2 o zanienig nieruchomoóci na innq. Gmina nieposiadala jednak takiej nieruchomosci zamiennej, która usatysfakcjonowalaby tqosobg - powiedziall\aczelnik W. Abram owicz.
Jaka to byla kwota i iaka lesl ¡totttierzchnia tej nieruchomoíci? - ZapytalPrzewodn iczqcy Kom i sj i
Byla to kwota okoto 100 tys. zl, a powierzchnia tej nieruchomoéci wynosiI hektar, 28 arów. Osoba ta wie. zc r,.cii.r1,wa siq targ na jej nieruchomosci i niewnosi Zadnych uwag z tego tytr,rlu. Mr>zejednai zaistnieó taka sytu acja, 2e niewyrazi zgody na dalsze prowadzenic targowicy. Gmina Jgdrzejów , zgodniez obowiEzuj4cyrni przepisarni .f est_ natomiást uprawniona do pobierani a oplattargowych od osób handluj4cych. wlaiciciel nilruchomoÉci mtze np. za¿qdaódodatkowej oplaty od osób handlLrj4cvch na jego nieruchomosci. Nie pobierajednak takiej oplaty- czlowiek, ktÁ,:r,- l<Lrpii ,a ii"ru"homoóó byl przekonany,ze kupuje targowica.rniejsk4- powieciziar ñacz.rnil. w. Abram owicz.

i handlu na tym terenie zwracáiljq

¡ j']rytr _ zuupao*u+ vruwodnicz4cyKorn is j i .  -

Czy iesf na ferenie mict,sfu iukaí niet-uchomo.íó, gdzie mogtibyimyprzenieié targowicq rgtnq'? - Zapl,rai i)r.zewodn icz.qcy Kornisji.
Gmina nie dysponuje srlrricrr. który odpowiadarby parametromniezbpdnym do prowadzenil tai'gór',' plodami rornymi, trzodq czy bydlem.Musielibyémy kupió grunt od prywar'c.i osoby. Miejsce, na którym odbywa siptarg jest mie.isce'-r tradycyjnym. ilyr po'rysr przeniesienia targowicy



na ul. Rakowick4 ale nie zostal n'ealizowany powiedzial Naczelnik
W. Abramowicz.

Glos zabral radnv B. Krl¡|. Moim zd,aniem powinniémy otwieraó
targowicE okolo drugiej lub trzecie"i goclziny w nocy. Im wczesniej otw orzymy
targowicp tym wiEcej bgdzie hancllLriacvch.

byla
Glos zabra| lVaczelnik
otwierana w nocy,

W. Al':trctntoyvicz. Dwa lata temu, kiedy targowica
zglaszal'ro do nas interwencjg o kradzie?ach

i falszerstwach.
Jak widzi Pan funkcjonowanie 

'l-argowicy

po zmianach? - Zapytala radna E. Wióniewska.
W miesi4cu styczniu wplywyr z, targowicy wvniosly okolo 12 tys. zl.

wigcej ni2 w styczniu roku ubiegrego. w rutyrn zebraliÉmy tylko o 2 tys. zl.
wigcej w stosunku do analogiczneso rniesi4ca roku ubieglego. przewidujg,
iz najwipksze wplywy uzyskamy w rniesi4cach kwiecieú, rouJ, kl"ay rozpocznie
siQ handel sadzonkami i nasionarni. W tych rniesi4cach bardzo dokladnie
kontrolowali émy handl uj 4cych pod k 4rcrn uiizczania optaty targowej .

Kontrolowaliérny targowicq \\¡ z,eszlym roku w sezónie letnim. Jak
pamigtam, wplywy ze sprzedazv biictów byly znaczqce - powiedzial radny
K. Chalupka.

Mam cate zestawienie za rok:rbiegly i rv rniesiEcu czerwcu, osi4gniEto
najwipksze wptywy ze sprzedazy biletów - powi edzial Kierownik p. Wvdrvch.

W sprawie remontów na dzien clzisiejszy zostal odremontowany budynek
dyzurki wt4cznie z elektrykE. Skanclaliczny jest stan toalet i wymágaja

natychmiastowego remontu. Problenr .iest równ iáz z tloÉcr4 miejsc rezerwowych.
Jest ich zdecydowanie malo. Trurclno -iest nam przydzielió te miejsca, bez
w zbudzani a j aki é po dej rzerl wÉ ród h an cl I u.j 4cyc h.
cty nie mozna. zwiqk,szyó iloíci nrielsc rezerwowych? - zapytala radna
E. Wiéniewska.

Nie ma takiej rnozliwoÉci z r-iu'agi na zbyt ma!4 powierzchniE placu -
powiedzial Kierownik p. Wyclrych.

Jak prosperuie gieldcr santochr¡tlr¡,r,a? - Zapytal Przewodn iczqcy Komisji.
Jeheli chodzi o gieldp sanrochodow4 w miesi4cach styczeú i luty

nie pobieraliémy zadnych oplat, 7, Lrrvagi na niewielk4 liczbq samochodów.
Jest to okres zimowy, gdzie.iest znacznie n-rniejszy ruch w handlu. W marcu
osiEgnEliÉ my juL niewi e lkie wplyu,y.

Glos zabral Burntistrz M. W'r;lski. Nalezy aktywniej promowaó gietdE
samochodowq,, po_to by ,,przyci4gn4ó" zainteresowane osoby. 

-

Posiedzenie komis.ii opuscil Kierownik p. wvdrvch.
Ad.2
Proszq wyjaínió, na co bqdzic przeznaczona kwota 40 ry,s. zl. w dziale

promocja miasta? -Zapytata radna irr. WiÉniewska.



Planowane jest wydanie broszury o naszym mieécie, jego historii.Na chwilq obecn4 w opracowaniu.iest bilbord, który bgdzie umieszczony przyobwodnicy zarówno z jedne.¡ jak i z drugie-i stronv oraz podreczne gad2ety.Zmi eni amy r ów ni e2 n aszqst ron Q i n t e rn eto i.i4.
Burmistrz M' Wolski poinfbrmowal radnych, iz na stronie internetowejbpdq reklamowaó siQ firmy jgdrze.iowskie. w zamian za to firmy te bEdqsponsorowaó pewne imprezy odbyw'a-i4ce sip na terenie naszego miasta. Jestto potwierdzone zawarlcym porozumieniem pornigdzy u.rgd.ri a firmami -powiedzial Burmistrz M. Wol ski.
Glos zabrala radna E. trLtiíniett,,vka. zwracam uwagQ, i2 w dalszym ci4gunie Jest do koúca zaktualizowanv Biuletyn Inforrnacji publicznej. powinny byózamieszczone uchwaly, protokoly pol<c,ntrolne, a przed,ewszvstkim budzet.
Jaka iest aktualna decyzlct llt.tnni,clrzct w sprawie zamiany nieruchomoiciz powiatem orQz w sprawie przeknzctnicr c/rr5g? - Zapyta{a radna-E. Wi5niewska.
Wstgpnie uzgodnilem ze Starost4 2e'bEdziemy dzier2awió od nich a oniod nas, na zasadzie obopólnej odplut*¡ ari.rLawy. Je2eli Starostwo wyst4pio dzier2awp wieloletni4 wówczas zr,vrócp siE do Áady Miejskiej o wyra2eniezgody' Nie ma mowy o sprzeda2y naszych nieruchomoÉci ia ai¡endzisiejszy.

w sprawie uchwaly o przekazamu dróg nie mam jeszcze odpowiedziod wojewody. wstppnie ustaliriémy z lrowiÁwym zarz4d,emDróg, 2e odcinekod I 1 Listopada do Domu Kultr-rry zostanie prr..,ri.. zony i przygotowany
do przetargu na polozenie nowego asf¿rltu - oapo*i edzialBurmistrz M. wolski.Glos zabrala radno E. Wiínieu¡ska. Mam bard,zo du2o interwencjiw sprawie stanu drogi na ur. r)oiazcr i ur. B. chrobrego. Aperui e porazkolejnydo Burmistrza o zrobienie chodn.il<a ocl fi'ontowe.i strony Zakladupodstawowej
Opieki Zdrowotnej z rernontów biczrlcvcl-r

Rozpocznit-y remonty clróg iak tylko bp.lq dodatnie temperatury. Standróg jest bardzo zly - powiedzial Il*r-rnis trzM. wolski.
I',la pos i e d zeni e k o rn i s.i i przybyr B urm i strz M. pi szczek.

Glos zabrala radna E. Wisniewska.- Ña moi tn dy2urze byli pracownicyPlywalni' osoby te twierd z4 iz na Piywalni uczq nauki plywania ratownicynieposiadaiqcy uprawnieú. Poinlbrrrowano mnie równiez o tym, ze jednemu
z pracowników zostala odebrana prer-lria, za to, 2e nie od,énieíyr áu.hr. osobata nie posiadala odpowiednich uprarvnieú do pracy na wysokoéci. poruszona
zostala równie2, sprawa Klubu lriyu,ackiegá orm. prawdopodobnie jestwnoszona dobrowolna skladka n'l<*,ocie 50 ¿. z informacji, jakie otrzymalamwynika' ze pieni4dzT te nie s4 przez.tlaczane na basen. proszp wyjaénió, na coprzeznaczane sq te pieniqdze. Bral< .ie s: r'ówn ie2 zatnl<nigtych duin na ptywalni.

Sprawa ta byla wy.jaSnir;ra. I)oinfbl'rnowano nas, i2 w ramachoszczpdnoÉci kabiny zostaly zdemorircwane - powied ziar radny K. charupka.
Glos zabrala radna E. wi'itit:iv,tka. Do niedawna bylam przekonana,

2e Pan M' B4kiewicz pelni obor,virlzl<i Kierownika plywalni. Oka zalo sie. 2e



_5

jest on Kierownikiem Plywalni. Z informacji, jakie posiadam wynika,
i2 zatrudnienie osoby bez wy2szego rvyl<sztalcenia na stanbwisku kierownika
zakladu budzetowego jest sprzeczne z rozporz4dzeniem Rady Ministrów z dnia
26 lipca 2000 roku. Takie mianowanie .f est niewazne z mocy prawa. Nawi4zanie
stosunku pracy z osob4 rrieposiacajqc4 rvymaganych kwaiifikacji jest, wigc
czynnosci4 sprzecznqz prawem (art. 5tl $ I Kodeksu Cywilnego w zwiqzku
z art.300 Kodeksu Pracy).

Il/a iakiei podstctwie Pan IJqkiewicz jest Kierov,nikiem Plyualni, kto go
ustanowil i kiedy? - Zapytala radna.

Wzywam pana Burmistrza io pod.iEcia odpowiednich dzialan, je1eIi
osoba bgd4ca na stanowisku kier.cw,niczl,m nie ma wylszego wyksztatóenia.
Przyszly do mnie 4 osoby w powyzszy'ch sprawach. Jestem ,uánq i chca dzialaó
zgodnie zprawem - powiedziala racüra E. wiéniewska.

Glos zabral Burmistrz M. w/orski. zgadzam siQ z radn4 ze jest to
niezgodne z prawem. Je\elt ktoS .lcdnak zostal mianowany prrld *.¡é.i..
ustawy to nie narusza to prawa. Sprar'clzq powylszqinformacig.

Glos zabral Burmistrz M. i)!,;zczek. Rozmawi atem- z pracownikiem,
któremu zostata obcigta prernia za riic odSwiezenie dachu. Osóba ta posiada
wszelkie uprawnienia wysokoéciorvc i prcdyspozycje dotycz4ce odÉniezenia, ale
nie miala wówczas aktualnych b¿i:i¡iri. 'lo 

rzeczvwiscie ni. por*ala mu na
wykonanie pracy na wysokoéci. i{.ozrnawialem w tej sprawie równiez
z kierownikiem, który przedstawil rr: ealkiern inna wersjE. Osoúa ta notorycznie
nie stosuje sip do pleceri przelo2onci¿o. .lest to pierws za od, kilku lat reakcja ze
strony kierownika wzglqdelx pracorviiik¿r w kierunku obciqcia premii. ponadto
Plywalnia Miejska jest objpta auclytcnr I 00 oA po to by sprawdziS precyzyjm e jej
funkcionowanie.

z
na

Glos zabral radny K i-holupka.
Kierownikiem Ptywalni, który i,,,,,:crCzil, 2e
basenie maj 4 uprawnienia.

Glos zabral Burmistrz M. í)i,tzczek.

RozrnawialiSmy niedawno
wszyscy ratownicy pracuj4cy

Bpdzierny równieL sprawdzali

- M. Piszczek oouÉcili

,;s;iqdzenie w dniu 5 kwietnia 2006 roku
iiirsolutoriurn By

powylsze informac-i e podczas kontr.oi i.
Burmistrz M. Wolskj oraz Zasigpca Burmistrza

posiedzenie komisii.
Komisja Rewiz)rjna ustalila :,

bud2etu za rok 2006r.

Komisja zakoncz5,il nosicdzenie o godz.l7. 00



;,rzcwodn icz4cy Komisji Rewizyj nej
^ t

Stanislaw .Balaúski

Zalqcznik:
1. Informacja z dzialalno,íci Targov.it;,. liolnei.
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PO KOI{TROLI TARGOWICY MIEJSKIEJ

Pod kqtem handlu zwierzqtami i plodami rolnymi

Komisja Rewizyjna w skladzie:

1. Stanislaw Baraúski - Przewodnicz4cy Komisji

2. Teofil Sek - Zastgpca Przewodnicz4cego

3. El2bieta WiSniewska - Czlonek

4. Krzysztof Chalupka - Czlonek

5. Bogdan Król - Czlonek

w dniach 15 marca i 05 kwietnia roku biezqcego odbyla dwa posi edzenia

na których zapoznala siE z funkcjonowaniem Targowicy Rolnej. WyjaÉnieú

udzielali:

l. Burmistrz Miasta i Gminy Jqdrzejów - M. Wolski.

2. Zastqpca Burmistrza - M. Piszczek.

3. l{aczelnik Wydzialu Rolnictwa i Gospodarki Gruntami

W. Abramowicz.

4. Kierownik Gospodarstwa Pomocniczego przy (Jrzqdzie Miejskim -

P. Lltydrych

Na podstawie udzielonych wyjaénieú komisja ustalila, iz wiaócicielem

nieruchomoéci, na której odbywa sig targ rolny jest firma ,,VAMEX". Prawo

wlasnoéci nieruchomoéci nabyla od syndyka Gminnej Spótdzietni Samopomoc

Chlopska. Nieruchomoéó nie jest obci4zona 2adnym prawem rzeczowm

przystugujqcym Gminie JEdrzejów.IJrzqd Gminy podjqi rozmowy z syndykiem

w sprawie przejqcia nieruchomoéci, na której odbywa siE Targowica Rolna,

/-

t{j14
I

w zamian za zobowiqzania ciqzqce na masie upadloéciowej. Rozmowy
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te nie przyniosly oczekiwanego rezultatu, poniewaZ syndyk nie wyrazil

na to zgody i sprzedal nieruchomoéó osobie fizycznej, której roszczenia

finansowe przekaczaly mo2liwoéci budzetu Gminy. Osoba ta zahqdala kwotq

okolo 100 tys. zl. za 1,28 hektar,, to jest za obszar na którym obecnie odbywa siE

Targowica Rolna.

Komisja Rewizyjna stoi na stanowisku, aby doprowadzió do sfinalizowania

transakcji miEdzy UrzEdem Miejskim a wlaécicielem nieruchomoÉci, na której

odbywa sig tradycyjny targ rolny, zuwagi na brak innej lokalizacji.

W dniu 05 kwietnia2006 roku Komisja Rewizyjna w/w skladzie zapoznala

sig z Iokalizacj4 Targowicy Rolnej. Stwierdzono, i2 teren Targowicy Rolnej

jest nieutwardzony, zaniedbany, a od strony wschodniej jest skladowisko

odpadów i wszelkich nieczystoéci. Targowica Rolna nie posiada 2adnych

szaletów, ani biez4cej wody. Ogólnie ujmujqc teren nie jest przystosowany

do odbywania sip targów rolnych ani zwierzqcych.

WNIOSEK POKONTROLNY

Komisia Rewizvina wnioskuie o sfinalizowanie transakcii miedzv

Urzedem Mieiskim a wlaécicielem nieruchomoéci. na którei odbvwa

sie tradycvinv targ rolnv.

6. Stanislaw Baranski - Przewodniczqcy Komisji

7. Teofil Sgk - Zastqpca Przewodniczqcego

8. Elzbieta Wiíniewska - Czlonek

9. Krzysztof Chalupka - Czlonek

I0.Bogdan Król - Czlonek
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